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Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Pružine zo dňa 27. marca 2025 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: tvorí prílohu zápisnice 

 

K bodu 1: 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Michal Ušiak. 

Privítal prítomných poslancov, prokurátorku p. JUDr. Zlochovú, hlavnú kontrolórku p. Ing. 

Jarmilu Kušnierovú a občanov, ktorí sa zasadnutia zúčastnili. Zároveň ospravedlnil 

neprítomných poslancov - p. Pharm.Dr. Máriu Toporovú, p. Dušana Jance, p. Františka 

Gálika a p. Pavla Priedhorského, ktorí sa nemohli zúčastniť zasadnutia. 

 

K bodu 2: 

 Starosta predložil poslancom program zasadnutia, ku ktorému neboli vznesené žiadne 

pozmeňujúce návrhy, a preto dal o ňom hlasovať: 

Za - 5     Proti - 0   Zdržal sa - 0 

 

Starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

     

   - Do návrhovej komisie navrhol: predseda - Ing. Jaroslav Beňadik 

     členovia -  p. Anton Gabriš 

            p. Roman Hija 

O tomto návrhu dal starosta hlasovať: 

Za - 5     Proti - 0   Zdržal sa - 0 

 

     - Za overovateľov zápisnice navrhol: p. Katarína Špániková   

      p. Marek Haviar 

 

O tomto návrhu dal starosta hlasovať: 

Za - 5     Proti - 0   Zdržal sa - 0 

 

K bodu 3: 

 Starosta informoval o proteste prokurátora číslo: Pd21/25/3306-2 zo dňa 19.2.2025 

proti VZN č. 1/2017 o vylepovaní plagátov počas volebnej kampane, ktoré schválilo 

uznesením číslo 30/2017 zo dňa 30.6.2017 Obecné zastupiteľstvo obce Pružina.  

K bodu sa vyjadrila p. JUDr. Zlochová a podrobnejšie informovala poslancov o predmete 

protestu. 

Obecné zastupiteľstvo vyhovuje protestu prokurátora a ruší VZN č.1/2017. 

 

Starosta dal o zrušení VZN č.1/2017 hlasovať: 

Za - 5     Proti - 0   Zdržal sa - 0 
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K bodu 4: 

 Starosta predložil návrh Všeobecne záväzného nariadenia č.1/2025 o vyhradení miest 

a ustanovení podmienok na umiestňovanie volebných plagátov počas volebnej kampane. 

 

Starosta dal o návrhu hlasovať: 

Za - 5     Proti - 0   Zdržal sa - 0 

 

K bodu 5: 

 Starosta obce oboznámil poslancov so Záverečným účtom obce za rok 2024. Tento 

materiál im bol vopred doručený. Súčasťou Záverečného účtu je aj Hodnotiaca správa k 

programovému rozpočtu k 31.12.2024. Poslancom bolo doručené aj stanovisko hlavnej 

kontrolórky Ing. Jarmily Kušnierovej, ktorá odporučila Záverečný účet schváliť bez výhrad. 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu, poslanci nemali žiadne pripomienky.  

 

a) Starosta dal o Záverečnom účte obce, Hodnotiacej správe k programovému rozpočtu za 

rok 2024 hlasovať: 

Za - 5     Proti - 0   Zdržal sa - 0 

 

b) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému 

účtu obce za rok 2024. 

 

K bodu 6: 

 Starosta predložil správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Ing. Jarmily 

Kušnierovej za rok 2024. Zároveň otvoril k tomuto bodu diskusiu. Keďže nikto nemal žiadne 

pripomienky, starosta dal o návrhu správy hlasovať: 

Za - 5     Proti - 0   Zdržal sa - 0 

 

K bodu 7: 

 a) Starosta predložil žiadosť ZŠ Štefana Závodníka Pružina o úpravu rozpočtu 

nasledovne: 

 - navýšenie bežných príjmov z NIVAM na školského digitálneho koordinátora 

 - navýšenie rozpočtu ZŠ o 2 805,- € na dobropisy a vo výdavkovej časti rozpočtu zvýšenie 

výdavkov o 2 805,- € na prevádzkové výdavky v ZŠ 

 

Starosta dal o návrhu hlasovať: 

Za - 5     Proti - 0   Zdržal sa - 0 

 

 b) Starosta informoval poslancov o konaní zápisu do 1. ročníka pre školský rok 

2025/2026 v ZŠ Š. Závodníka, ktorý sa uskutoční v dňoch 7.4.2025 a 8.4.2025 od 13.00 hod. 

do 16.00 hod.  

 

Starosta dal o návrhu hlasovať: 

Za - 5     Proti - 0   Zdržal sa - 0 
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 c) Starosta informoval poslancov o konaní zápisu pre školský rok 2025/2026 v MŠ 

Pružina, ktorý sa uskutoční v termíne od 2.5.2025 do 16.5.2025. 

 

Starosta dal o návrhu hlasovať: 

Za - 5     Proti - 0   Zdržal sa - 0 

 

 

K bodu 8: 

 Ing. Jaroslav Beňadik informoval poslancov, že starosta obce, hlavná kontrolórka 

obce, riaditeľka Základnej školy a riaditeľka Materskej školy predložili majetkové priznanie 

za rok 2024 komisii zriadenej pri obecnom úrade. Oboznámil poslancov, že všetky majetkové 

priznania za rok 2024 boli podané včas a obsahovali všetky náležitosti, a tak bola táto 

povinnosť splnená. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie majetkové priznanie za rok 2024 starostu obce, 

hlavnej kontrolórky obce, riaditeľky Základnej školy a riaditeľky Materskej školy. 

 

K bodu 9: 

 Starosta predložil poslancom Zmeny v rozpočte obce ku dňu 27.3.2025 podľa 

predloženého návrhu, k čomu otvoril diskusiu. Poslanci nemali pripomienky k navrhovaným 

zmenám rozpočtu. 

 

Starosta dal o návrhu hlasovať: 

Za - 5     Proti - 0   Zdržal sa - 0 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie úpravy v rozpočte obce Pružina od posledného 

OZ. 

 

K bodu 10: 

 a) Starosta informoval poslancov ohľadom návrhu na vyriešenie finančného 

vyrovnania s firmou J&MS Medical, s.r.o. Daná firma dlží obci sumu 3 434,45 € za faktúru 

OF2024/21 zo dňa 31.5.2024 vystavenú za prevádzkové výdavky v nebytových priestoroch 

Zdravotného strediska. Obecná rada na svojom zasadnutí dňa 20.3.2025 súhlasila s finančným 

vyrovnaním, a to formou vzájomného započítania vzájomných pohľadávok v sume 2 200,- €, 

pričom navrhla, aby dlžník zostávajúcu sumu 1 234,45 € uhradil najneskôr do konca marca 

2025. Starosta sa tiež prikláňa k vyriešeniu sporu vzájomným zápočtom a neodporúča ísť 

súdnou cestou.  Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu.  

Poslanec p. R. Hija sa spýtal, či je suma faktúry za prevedené technické zhodnotenie 

adekvátna, na čo starosta odpovedal, že suma je adekvátna, vznikla ešte počas pôsobenia 

ambulancie dospelých.  
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Po diskusii k tomu bodu, dal starosta hlasovať za návrh vzájomného zápočtu pohľadávok a 

záväzkov s firmou J&MS Medical, s.r.o. Domaniža, t.j. doplatiť uvedenou firmou rozdiel       

1 234,45 €, a to v termíne do 31.03.2025. 

Hlasovanie: 

Za - 5     Proti - 0   Zdržal sa - 0 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie daný spôsob finančného vyrovnania s firmou 

J&MS Medical, s.r.o. Domaniža, podľa predloženého návrhu starostom obce. 

 

 b) Starosta predložil poslancom návrh na vyradenie a odpísanie zmarenej investície 

"Telocvičňa pri ZŠ Štefana Závodníka v Pružine" z roku 2008 v sume 13 641,21 €. Projekt je 

technicky zastaralý a nepoužiteľný vzhľadom na nové bezpečnostné a požiarne predpisy. 

Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu. Poslanec p. R. Hija sa informoval, či nie sú vydané 

nové výzvy k ihriskám. P. J. Beňadik doplnil, že v nadchádzajúcich dvoch rokoch budú 

ďalšie výzvy k novým investíciám vo veľmi obmedzenom rozsahu. Starosta povedal, že môže 

zistiť detailnejšie informácie o realizovanom projekte novej telocvične pri Katolíckom dome 

v Považskej Bystrici, ktorý bol realizovaný ako sendvičová stavba. 

 

Starosta dal o návrhu na vyradenie a odpísanie zmarenej investície hlasovať: 

Za - 5     Proti - 0   Zdržal sa - 0 

 

 c) Starosta informoval poslancov o žiadosti p. Jána Šulyho a manželky p. Jany 

Šulyovej o odkúpenie pozemku nehnuteľnosti vo vlastníctve obce - parcely KN C 1503/15 o 

výmere 9 m2 a parcely KN C 1503/14 o výmere 1 m2 a žiadosti p. Mareka Haviara a 

manželky Moniky Haviarovej o odkúpenie pozemku nehnuteľnosti vo vlastníctve obce - 

parcely KN C 590/7 o výmere 80 m2.  

Daný bod bude presunutý do ďalšieho obecného zastupiteľstva z dôvodu, že k 

schváleniu tohto bodu musí byť prítomných aspoň 6 poslancov. 

 

 d) Starosta predložil poslancom žiadosť od firmy KOSTKA, s.r.o. Pružina o prenájom 

nebytových priestorov v budove Zdravotného strediska, ktoré sú na prízemí (t.j. priestory po 

pediatrickej lekárke). Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu. Poslankyňa p. K. Špániková sa 

spýtala, na aký účel žiada daná firma prenájom, či sa bude jednať o kanceláriu. Starosta 

odpovedal, že pôjde o kancelárske priestory. Ďalej sa opýtala, či by nebolo vhodné 

namontovať na každý radiátor merač a podľa toho fakturovať sumu za energie, vzhľadom na 

problematické určenie ceny za energie v Zdravotnom stredisku v uplynulom roku. Starosta 

odpovedal, že by to stálo cca 500,- € na jeden radiátor a merač by musel byť namontovaný na 

každom radiátore, aby určenie ceny za energie bolo čo najobjektívnejšie a najpresnejšie.  

 

Starosta dal o schválenie Žiadosti hlasovať: 

Za - 5     Proti - 0   Zdržal sa - 0 

 

Poslanci sa dohodli na sume prenájmu 30,- € mesačne + energie.  
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 - p. Roman Hija a p. Katarína Špániková sa informovali, v akom štádiu riešenia sú 

odtokové mriežky na dolnom konci. Starosta odpovedal, že bude urgovať Slovenskú správu 

ciest na riešenie tohto problému. 

 

 - p. Katarína Špániková sa informovala, či sa aj tento rok plánuje realizovať letné kino. 

Starosta odpovedal, že môže osloviť pána Uríka, ktorý to zabezpečoval aj po minulé roky a 

dohodnúť sa na podrobnejších podmienkach. 

 

 - p. Katarína Špániková mala dotaz na ďalších poslancov, že či by sa mohli všetci poslanci 

dohodnúť a zorganizovať brigádu za účelom vyzbierania odpadkov popri cestách. P. Roman 

Hija predložil fotografie, ktoré preukazujú veľké skládky odpadov v smere z Mlyníšť. 

Starosta doplnil, že staré skládky odpadov sú veľký problém a že on sám vyzbieral v 

uplynulom týždni plné vrece odpadov v lese. P. Roman Hija informoval starostu a 

poslancov, že situácia s odpadmi, najmä s papierom, pred bytovkami je veľmi zlá. Starosta 

doplnil, že sa môže zvážiť umiestnenie uzamykateľného stojiska pred bytovkami, pričom by 

mohlo byť financované z envirofondu a účasť obce by bola len 5 %. P. Roman Hija sa 

opýtal, či je vypísaná nejaká výzva, na čo starosta odpovedal, že áno a zároveň poznamenal, 

že ak budú poslanci súhlasiť, môže sa žiadosť spísať. 

 

 - p. Marek Haviar sa informoval ohľadom projektu na ihrisko. Starosta odpovedal, že v 

súčasnosti nie je žiadna výzva. 

 

 - občan p. František Nemec sa informoval ohľadom potoka a podmytej cesty v lokalite 

"Grunt u Jance". Spýtal sa, či by mohli aktivační zamestnanci obce potok vyškarpovať. 

Starosta prisľúbil, že sa tam pôjde pozrieť s p. Dušanom Pažitným a situáciu preveria. 

Zároveň ale podotkol, že potok nie je majetkom obce a teda obec nemá právo zasahovať do 

vodného toku. Prisľúbil, že osloví spoločnosť Povodie Váhu a poinformuje ich o danom 

probléme.  

 

 - občan p. Dudáš sa informoval ohľadom procesu čipovania popolníc, či je možné mať 

očipované aj dve popolnice z dôvodu rezervy. Starosta odpovedal, že to preverí u spoločnosti 

Megawaste, s.r.o., ale podľa zmluvy by mala byť 1 popolnica pre 4 ľudí. 

 

 -  p. Marek Haviar mal dotaz na odstavené auto na ceste. Starosta odpovedal, že cesta je vo 

vlastníctve TSK, preto je potrebné osloviť správu ciest TSK. 

 

 - občan p. František Nemec sa informoval, že by bolo možné umiestniť niekde v obci väčšiu 

kompostáreň, pretože občanom domáci kompostér nestačí. Starosta informoval, že menšie 

množstvo bioodpadu je možné uskladniť pri Zbernom dvore a väčšie množstvo v smere do 

Hlbokej. 

 

 - občan p. Dudáš sa informoval, v akom štádiu je realizácia Domova sociálnych služieb. 

Starosta odpovedal, že sa momentálne čaká na jedného vlastníka, ktorý je v Amerike.            

P. Dudáš sa ďalej informoval, či sú v projekte projektované aj nejaké priestory pre lekárov, 
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buď všeobecného alebo zubára. P. Jaroslav Beňadik odpovedal, že už pri projekte sa 

uvažovalo aj nad takouto možnosťou, ale z dôvodu slabého záujmu zo strany lekárov o 

prevádzkovanie ambulancií v obci sa to ďalej neriešilo. P. Roman Hija dodal, že v prípade 

záujmu ktoréhokoľvek lekára sú k dispozícii priestory v budove Zdravotného strediska za 

veľmi výhodnú cenu.  

 

  - občan p. Dudáš sa informoval, či je v súčasnosti voľný nejaký obecný byt. Starosta 

odpovedal, že nie je. 

 

 - p. Katarína Špániková sa informovala, či je už dokončená viacúčelová budova. Starosta, 

odpovedal, že áno. Ďalej sa opýtala, kde sa teraz bude vyvážať elektroodpad, na čo starosta 

odpovedal, že aj naďalej sa bude vyvážať na pôvodné miesto a že v priebehu mesiaca by sa 

mal zadovážiť prístrešok na tento účel.  

 

 - p. Katarína Špániková sa informovala ohľadom otváracích hodín na Zbernom dvore, 

pričom starosta odpovedal, že Zberný dvor bude bývať otvorený v dňoch streda a piatok v 

čase od 13.00 hod. do 17.00 hod. a v sobotu v čase od 9.00 hod. do 12.00 hod. 

 

Na záver starosta poďakoval p. Ing. Marte Belavej pri príležitosti odchodu do dôchodku za 

dlhoročnú obetavú prácu a aktívnu spoluprácu pri riešení obecných problémov. K 

poďakovaniu sa pripojil aj p. Jaroslav Beňadik a všetci poslanci a za občanov poďakoval p. 

František Nemec. 

 

K bodu 12: 

 Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť a pozval všetkých na 48. ročník 

výstupu na Strážov, ktorý sa uskutoční dňa 3.5.2025. 

 

Zapísala: Ing. Lenka Haššová 

 

 

Overovatelia zápisnice: p. Katarína Špániková 

      p. Marek Haviar 

 

 

 

         Michal Ušiak 

            starosta obce 

 

  

 

 

 

 

  


